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Protokół 
z VIII  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 14 września 2011r. w godz.  od 9.00 do 12.30  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 

Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
15 radnych. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 
 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i wójta czy 

wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 

Wójt – proszę o wprowadzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę 
budynków komunalnych, uchwała ta dotyczy wprowadzenia na nasz teren Internetu 
szerokopasmowego oraz zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Liniewo na 
lata 2011 – 2018. 
 
Przewodniczący Rady zapytał kto jest za wprowadzeniem  proponowanych przez  
Wójta projektów uchwał. 

 
Radni jednogłośnie 15  głosami przyjęli do porządku obrad proponowane przez 
Wójta projekty uchwał. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych czy wnoszą 
jeszcze uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 
Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 

 
Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

Proponowany porządek sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 roku. 

7. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych w gminie w I 

półroczu 2011 roku. 

8. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowo – wychowawczych do 

rozpoczęcia roku szkolnego 2011/2012. 
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9. Ocena płatności zobowiązań pieniężnych po I półroczu 2011r. 

10. Omówienie stanu ochrony p.poż. w gminie. 

11. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) utworzenia Lokalnej Organizacji Turystycznej „Serce Kaszub”, 

b) wyrażenia zgody na nabycie prawa wieczystego użytkowania 

nieruchomości gruntowej, 

c) zmian w budżecie gminy, 

d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Liniewo na lata 2011 – 

2018, 

e) wyrażenia zgody na dzierżawę budynków komunalnych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Zakończenie sesji. 

  

  
Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 

Ad.4 
Sprawozdanie z podjętych działań w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt 

Gminy Mirosław Warczak.  
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 
 
Ad. 5 
Interpelacje i wnioski radnych 

 
Sławomir Zabrocki – wcześniej wnioskowałem o wycinkę krzaków przy drodze 
powiatowej w Chróstach Wysińskich, zostały one wycięte i uprzątnięte, ale niestety już to 
wszystko odrasta i sytuacja się powtarza, 
- mieszkańcy zapytują się w sprawie przydomowych oczyszczalni, gminy wchodzą w te 
projekty, chcielibyśmy się dowiedzieć jak to wszystko wygląda, 
- dostaję telefony od rodziców dzieci z Wysina, którzy byli namawiani na to, aby posyłać 
swoje dzieci na język kaszubski. Nie są do końca zadowoleni z tej sytuacji, ponieważ dzieci 
zostając na tym dodatkowym przedmiocie muszą rezygnować z powrotu do domu busem i 
wracać pieszo. 
 
Stanisław Burek – na poprzednich sesjach wnioskowałem o to, aby na każdej sesji był 
dyktafon, mówiono, że był w naprawie, ale w dalszym ciągu go nie ma, 
- jakie jest zaawansowanie prac na boisku w Lubieszynie? 
- na poprzedniej sesji zgłaszałem sprawę dzików grasujących na uprawach rolników i nie 
otrzymałem żadnej konkretnej odpowiedzi. Koła powinny zając się tymi dzikami i ogrodzić 
je. Tak małe są dochody rolników z ziemi, a dziki jeszcze zjadają uprawy, 
- rozmawiałem z mieszkańcami Lubieszyna, którzy będą sąsiadami powstającej żwirowni i 
chciałbym się dowiedzieć jak daleko jest posunięta ta sprawa. 
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Jerzy Czapiewski – chciałbym ponowić sprawę lampy w Dece, bo ciągnie się i rezultatów 
żadnych, 
- trzeba znowu zgłosić krzaki i dziury na drogach powiatowych, 
- odszkodowania dla rolników za szkody spowodowane przez dziki to jest tragedia, koło 
łowieckie przyjechało szacować do Głodowa stary w ziemniakach i policzyło 1kg 
ziemniaków za 20 gr. 
Jerzy Bałachowski – czy jest już plan zagospodarowania przestrzennego Starego Wieca? 
-  przed wjazdem do Starego Wieca stoją barierki, które są w okropnym stanie trzeba je 
postawić i pomalować, 
- na ulicy Podgórnej w Wysinie nad ulicą przebiega kabel telefoniczny, który bardzo nisko 
wisi i nie można tam przejechać wysokim sprzętem rolniczym i przyczepami ze słomą, 
- w tym roku straże dostały 30 000zl na sprzęt. W Wysinie mamy już dosyć sprzętu, teraz 
przydałoby się odłożyć te pieniądze na nowy samochód, 
- na boisku w Wysinie trzeba odnowić szalety. 
 
Ryszard Kruszyński – jak daleko posunęła się komunalizacja drogi z Liniewskich Gór do 
Liniewa? 
- wnioskuje o postawienie przystanku w Małym Liniewie, aby dzieci mogły się tam schować 
czekając na autobus, 
- koło sklepu GS stoi kontener na odzież dla PCK, stoi tam i szpeci, czy nie można byłoby go 
przestawić w inne miejsce? 
 
Marcin Łankowski – chciałbym podziękować p. Piotrowi za uporządkowanie szalet na 
ulicy Dworcowej, 
- mieszkańcy z ulicy Topolowej, którzy dzierżawią ogródki na terenach PKP zapytują o 
możliwość ich wykupu, 
- mieszkańcy z ulicy Dworcowej także zapytują się w kwestii wykupu działek przez nich 
dzierżawionych, 
- problem jest z osobami pijącymi piwo koło sklepu p. Białasa, zaczepiają już nie tylko 
dorosłych, ale także dzieci, próbując zdobyć pieniądze. Jest to główna drogą, z której 
przejeżdżający widza co się dzieje, 
- pani sołtys z Płacht prosiła o usunięcie krzaków przy wjeździe na łąki w Płachtach, 
- mieszkańcy zamieszkujący wokół dawnej firmy FABIX chcieliby być zaproszeni na 
spotkanie z p. Mielnikowem, aby dowiedzieć o planach firmy ALAND na tym terenie, 
- wnioskowałem wcześniej o postawienie lampy od CPN do Państwa Richert jest tam 
niebezpiecznie szczególnie teraz, gdy będzie się robić coraz szybciej ciemno, prosiłbym o 
skuteczna reakcję. 
 
Zdzisław Bela – studzienka koło Państwa Zinka w Iłownicy jest przewrócona i przepust 
zapchany, 
- potrzeba jest postawienia hydrantu na drodze z Iłownicy do Wysina, mieszka tam 5 
rodzin jest dużo dzieci, zawsze jest to jakieś zabezpieczenie, 
- w Iłownicy jest problem szerszeni, mają one gniazdo w drzewie, jest to dość niebezpieczne 
zwłaszcza, ze chodzi tamtędy dużo dzieci, 
- pieniądze przeznaczone na wymianę okien w świetlicy w Iłownicy, chcielibyśmy 
przeznaczyć na wymianę drzwi. 
 
Tadeusz Borkowski- chodnik, który był budowany przy współudziale powiatu jest cały 
czas poprawiany. Rozmawiałem z wykonawcą, który stwierdził, ze są tam wstawione 
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krawężniki drogowe, a nie powinny tam one być, wyrwa, która tam się utworzyła stale się 
powiększa, 
- na drodze gminnej z Orla do Chrztowa jest miejsce, gdzie zrobiły się straszne garby, 
powinny one zostać wycięte. 
 
Benedykt Knitter – mamy w naszej gminie przysiółek o nazwie Bukowe Pole trzeba w 
Sobącz postawić znak kierunkowy do Bukowego Pola, 
- czy Sobącz leży w Gminie Liniewo czy nie? Znaleźliśmy sponsora, który sfinansował nam 
remont plaży, było to zrobione ogromnym wysiłkiem, gmina pomogła nam przy spuście, ale 
znowu jest tam zepsute i znowu nam zalewa plażę. 
 

Ad. 6 
Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011 roku. 
 

Pani Skarbnik omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu w pierwszym 
półroczu 2011 r. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań do przedstawionej informacji. 

 

Ad.7 
Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych w gminie w I 
półroczu 2011 roku 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań do przedstawionej informacji. 
 

Ad.8 

Informacja o przygotowaniu placówek oświatowo – wychowawczych do 
rozpoczęcia roku szkolnego 2011/2012 
 

Grzegorz Michnowski – Przewodniczący Komisji Oświaty – 26 sierpnia komisja oświaty 
była na objeździe szkół. Byliśmy bardzo miło zaskoczeni tym co zobaczyliśmy, sytuacja 
uległa znacznej poprawie. Jest kilka rzeczy do zrobienia w szkołach, ale są to większe 
inwestycje na pewno nie na ten rok. Z przygotowania szkól i klas jesteśmy bardzo 
zadowoleni. 
 
Radni nie wnieśli żadnych więcej uwag ani zapytań do przedstawionej informacji. 
 

 

Ad.9 

Ocena płatności zobowiązań pieniężnych po I półroczu 2011r. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań do przedstawionej informacji. 
 

Ad. 10 
Omówienie stanu ochrony p.poż. w gminie. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań do przedstawionej informacji. 
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Ad. 11 

Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) utworzenia Lokalnej Organizacji Turystycznej „Serce Kaszub” 

 

 

Wójt – na spotkaniu Wójtów delikatnie wypytałem się na czym ma polegać ta współpraca i 
jakie są koszta związane ze składką. Dowiedziałem się, że ta organizacja będzie 
nastawiona na integracje gmin, wdrażanie programów i turystyki. Jest to dopiero uchwała 
intencyjna. Nie znamy wysokości składek i opłat, uchwałę można podjąć, bo do niczego nie 
zobowiązuje, a na resztę informacji poczekamy. Jest powołana grupa robocza, która 
wszystko opracuje. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 

przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 

b) wyrażenia zgody na nabycie prawa wieczystego użytkowania nieruchomości 

gruntowej 

 

Wójt – ta uchwała była szeroko omawiana na komisjach, w związku z wykupem na 
własność od GS przez p. Kropidłowskiego terenu piekarni, musieliśmy szybko zareagować, 
aby zachować dojazd do naszych garaży. Wystąpiliśmy do GS-u o wykup wjazdu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 

 

c) zmian w budżecie gminy 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany do budżetu na 2011r. 
 



6 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 

przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 
d) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Liniewo na lata 2011 - 2018 

 

Pani Skarbnik przedstawiła zmiany w WPF. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” przyjęli uchwałę. 
 
e) wyrażenia zgody na dzierżawę budynków komunalnych 

 

Sławomir Zabrocki – czy wiadomo jakie będą koszty użytkowania tego internetu? 
 
Wójt – z nieoficjalnych informacji wiem, że prędkość 2 mb/s kosztować ma 30zł, ale nie są 
to potwierdzone informacje. Musimy przyjąć uchwałę, która udostępni miejsce po maszty. 
 
Marcin Łankowski – jak firma będzie to montować? 
 
Wójt – firma Profit z Warszawy. 
 
Marcin Łankowski – czy zasięg tego Internetu będzie łapać wszystkich mieszkańców? 
 
Wójt – założenie tego przedsięwzięcia jest takie, aby objął on cała gminę. 
 
Benedykt Knitter – czy firma za te maszty będzie nam płacić dzierżawę? 
 
Wójt – wszystkie opłaty będą zawarte w umowie, którą będziemy negocjować. 
 
Tadeusz Borkowski – czy Internet będzie szedł bezprzewodowo czy drogą kablową? 
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Wójt – Internet będzie bezprzewodowy droga radiową. 
 
Wojciech Prądziński – czy jak maszty będą stały na remizach strażackich to fale 
internetowe nie będą zakłócać pracy nadajników strażackich? 
Wiesław Szarmach – tego nie wiemy, będzie spotkanie to wszystko zostanie wyjaśnione. To 
na razie jest tylko przyzwolenie. 
 
Wójt – jest to przyzwolenie na postawienie masztów na budynkach użyteczności 
publicznej. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jeszcze uwagi do 
przedstawionego projektu. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 14 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” przyjęli uchwałę. 
 

 
Ad.11 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 
 
Wiesław Szarmach – szerszenie – sprawa zostanie szybko załatwiona, zawiadomimy 
straż w Kościerzynie i jednostka z Wysina zajmie się tym. 
 
Karol Ducher – Dyrektor SP w Wysinie – szkoła w Wysinie i język kaszubski – klas 
łączonych w Wysinie nie ma, łączone są tylko niektóre przedmioty. Wszystko jest jak w 
zeszłym roku.  Zajęcia z języka kaszubskiego przeważnie są na początku lekcji lub w 
środku zajęć. Na początku roku odbyło się spotkanie z rodzicami i nikt nie zgłaszał uwag, 
potem było spotkanie z nowo wybraną radą rodziców, która tylko wypisała jedno dziecko 
zajęć z języka kaszubskiego, z powodu nadmiaru zajęć. Subwencja oświatowa jest coraz 
mniejsza, rada i wójt dążą do tego, aby żadna szkoła nie została zamknięta i rodzice 
muszą sobie to uświadomić. 
 
Piotr Piwowarczyk – dziki – my ze swojej strony możemy tylko monitować sytuację, 
zgłosić, że taki problem jest do kół łowieckich. Napiszemy pismo i poruszymy tę sprawę, 
- żwirownia w Lubieszynie – inwestorem tego przedsięwzięcia jest pan Machut z 
Borowiny. Inwestor złożył wniosek do RDOŚ. Sporządził raport oddziaływania na 
środowisko, przekazał nam  a my do akceptacji do RDOŚ. Ostatnio przyszło pismo o 
uzupełnieniu tego raportu. Dochodzą do tego jeszcze protesty mieszkańców, musimy 
zrobić rozpoznanie administracyjne i dopiero wtedy dowiemy się jaki będzie koniec tej 
sprawy, 
- zagospodarowanie przestrzenne Starego Wieca – przygotowaliśmy mapy do celów 
projektowych, zostały one przekazane urbaniście czekamy na opracowanie, może to 
potrwać do 2012r., 
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- komunalizacja drogi Liniewo – Liniewskie Góry – musimy jeszcze wyjaśnić kwestię 
właścicieli w księgach wieczystych, 
- wykup ogródków działkowych -  dzierżawcy ogródków działkowych przy ulicy 
Topolowej i Dworcowej muszą złożyć wnioski do PKP, 
- inwestycja p. Mielnikow – wpłynął wniosek p. Mielnikowa o decyzję środowiskową. Jest 
mało informacji we wniosku, przekażemy go do RDOŚ, podobno jest to innowacyjna 
technologia, w której miesza się granulaty z plastyku z piaskiem. Musimy przeprowadzić 
spotkanie z p. Mielnikow i mieszkańcami  
 

Krystian Breski – przygotowanie projektu boiska – w tym projekcie jest również 
zawarta jest budowa chodnika, sprawa chodnika jest już załatwiona, teraz pozostaje 
sprawa boiska złożyliśmy już wniosek o rozpoczęcie robót, ale jest problem jeżeli na boisku 
mają powstać wiaty to potrzebny jest wniosek o warunki zabudowy, a to wszystko będzie 
trwać, musimy się spotkać i zastanowić jak tę sprawę rozwiązać. Następną sprawą jest 
odwodnienie, ale z tym nie powinno być problemu, 
- lampy – problem jest z wyegzekwowaniem od ENERGI ustaleń, było spotkanie z P. 
Komolubim, ale pozostało to bez odzewu, będziemy ponawiać prośby, 
- drogi – wszystkie pisma związane z drogami wyślemy odpowiednio do ZDW i ZDP, 
- przewrócona studzienka – tę sprawę prześlemy do Zarządu Dróg Wojewódzkich, 
- postawienie hydrantu w Iłownicy – jesteśmy w stanie to szybko wykonać, 
- tablica kierunkowa do Bukowego Pola – postawienie tablicy to kwestia 2 tygodni, 
- naprawa spustu – postaramy się spotkać z p. Szmelterem, też nie chcemy, aby wasza 
praca nie poszła na marne i plaża nie została zniszczona. 
 
Wójt – dyktafon –jak nie pójdzie go naprawić to zakupimy nowy, 
- boisko w Lubieszynie – to są dopiero przymiarki, to nie jest jeszcze działanie. 
Kompletujemy dokumentację i będzie ona czekała,  gdy będZie można startować po środki 
unijne, jeszcze w obecnej kadencji, 
- żwirownia – jest inwestor, który od kilku lat zabiega o rozpoczęcie tej inwestycji, ja od 
początku osobiście nigdy nie byłem za takimi inwestycjami. Planowana żwirownia jest w 
niedalekiej odległości od NATURY 2000. Gdyby taka inwestycja miałaby powstać ciężkie 
samochody zniszczyły nasze drogi, przyczyniłaby się do alergii mieszkańców. Przyroda jest 
cennym dziedzictwem, zawsze stoję po stronie mieszkańców. Będziemy prowadzili do 
rozprawy z mieszkańcami, aby inwestor mógł wszystko przedstawić. Moje stanowisko jest 
niezmienne. 
- przystanek w Małym Liniewie – gdzie dokładnie ma stanąć taki przystanek? My nie 
możemy stawiać przystanków w pasie drogi powiatowej. Koszt takiego przystanku to 
4000zł, jest to sprawa dyskusyjna, 
- drogi – sprawy dróg przekażemy odpowiednim władzom, 
- szalety w Wysinie – musimy od samego początku dbać o to boisko, nie możemy pozwolić 
żeby zarosło. Nad szaletami musimy pomyśleć, trzeba zobaczyć jaki jest ich stan, 
- działki na ulicy Topolowej – nie ma tam żadnych planów zagospodarowania, działki 
rozciągają się na terenie byłego torowiska. Damy szansę wykupu tego terenu, ale trzeba 
się dokładniej temu przyjrzeć, mieszkańcy musza złożyć wnioski, 
- osoby stojące pod sklepem – Noe możemy nic zrobić w kwestii osób stojących pod 
sklepem i zakłócających porządek i bezpieczeństwo publiczne nie możemy nic zrobić, 
- inwestycja firmy ALAND – umówimy spotkanie, aby mieszkańcy mogli się zapoznać z ta 
inwestycją od strony technicznej, 
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- wymiana drzwi – na zebraniu wiejskim były pewne ustalenia, ale jesteśmy otwarci na 
zmianę decyzji, 
- naprawa chodnika w Orlu – w tej sprawie wysyłana była niezliczona ilość pism, na 
spotkaniach stale poruszam ten temat i nie ma żadnej reakcji, 
- garby – pomyślimy o tym w nowym budżecie, będziemy ten wniosek rozpatrywać w 
przyszłości, 
- spust w jeziorze w Sobączu – miałem nadzieję, ze wszystko będzie dobrze 
funkcjonować, przyjrzymy się jeszcze raz tej sprawie. Porozmawiamy z firmą ALKOR, być 
może coś dołożymy do naprawy. Jest to taki newralgiczny punkt i ciągle się coś rozsypuje, 
- kontener PCK – też uważam, że nie powinien tam stać, trzeba się skontaktować z firmą, 
która ustawia te kontenery, aby go przeniosła. 
 
Krystian Breski – wiszący zbyt nisko kabel – zgłosimy tę sprawę do TP. 
 
Wójt – przydomowe oczyszczalnie ścieków – teraz chcemy skupić środki na kanalizację 
Wysina, Starego Wieca i Płacht. Skupimy się na 2-3 konkretnych tematach. Będę w 
Gdańsku to zorientuję się jak wygląda ta sprawa, żeby w błąd nie wprowadzać.  
  
Krystian Breski -  wycięcie krzaków w Płachtach -  proszę sprecyzować przy jakiej 
dokładnie drodze one się znajdują. 
 
Jerzy Bałachowski – kable wszędzie wiszą nie tylko nad drogami, ale też na polach. 
 
Wójt – powoli zbliżamy się do sezonu zimowego, musimy się do niego przygotować, 
pomyśleć jak tym wszystkim gospodarować oszczędnie.  
 
Ad.12 
Wolne głosy i wnioski 
 

Józef Moritz – spisywać wodę powinien pracownik umysłowy a nie fizyczny, bo gdy coś się 
zepsuje zostawia pół wioski i jedzie naprawiać usterki. 
 
Wójt – to znaczy, że gmina oszczędnie pracuje. 
 
Krystian Breski – w biurze pracują tylko dwie osoby i nie ma możliwości, aby ktoś z biura 
chodził spisywać wodę. Pracownik, który spisuje w wolne dni od spisu pomaga 
pracownikom fizycznym. 
 
Brunon Kupper -  z dowozem dzieci niby wszystko gra. Niektórzy rodzice sami regularnie 
dowożą dzieci do szkoły. Niektóre dzieci są uprzywilejowane i bus gminny jeździ po nie do 
domu, są to duże dzieci z piątej klasy, 
- jeżdżę po gminie i oglądam wszystkie świetlice, a gdy wracam do Chróstów Wysińskich to 
płakać mi się chce. Nasza świetlica została pomalowana wapnem, a teraz nawet w oborze 
kładą kafelki w środku jest tak samo, co prawda sala do spotkań jest pomalowana farbą. 
 
Wójt – w sprawie dowozów to dopiero teraz dowiaduję się, że taka sytuacja istnieje, 
postaramy się to poprawić jeszcze nie wiem jak, ale postaramy się. Nie mogę zgodzić się w 
sprawie świetlicy, z inicjatywy radnego zakupiono stół do tenisa, z programu półki, krzesła, 
stoły i sprzęt muzyczny. 
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Sławomir Zabrocki – trzeba rozgraniczyć dwie sprawy dzieci z Chróstów Wysińskich 
mają do autobusu 700 m a dzieci z Rymanowca 2,5 km. 
 
Pani  Gabriela Borowicka zaprosiła wszystkich rolników na Agroschow koło 
Poznania, poinformowała także o szkoleniu na temat różnicowania. 
 
Józef Moritz – trzeba zastanowić się nad klasami łączonymi, bo dzieci nie słuchają tego co 
powinny. 
 
Wójt – ile dzieci jest w klasach w Garczynie? 6 więc nie ma o czym mówić. 
 
Brunon Kupper – na poprzednich sesjach prosiłem o zalanie asfaltem pęknięć w drodze z 
Chróstów Wysińskich do Rymanowca. 
 
Grzegorz Michnowski  - Chciałbym dowiedzieć się jakie jest zużycie prądu na świetlicy w 
Garczynie? 
- jestem zbulwersowany po tym jak zobaczyłem  na dożynkach gminnych komu został 
wręczony medal „Zasłużony dla rolnictwa”, jak Mam być w takim gronie ja swój medal 
chciałbym oddać. 
 
Wójt – ten medal jest wręczany przez kółka rolnicze, przyznają oni ten medal wg swojego 
uznania, my na to wpływu nie mamy. 
 
Jerzy Czapiewski – mamy takie piękne boiska w gminie, teraz musimy o nie zadbać, 
trzeba wytypować gospodarza, który będzie się zajmował określonym boiskiem. 
 
Skarbnik – tak długo jak tu pracuję i powstały różne obiekty zawsze zapytuję się kto 
będzie gospodarzem tego obiektu, który powstaje. 
 
Maria Wnuk-Lipińska – mieszkańcy Sobacza sami się organizują i koszą boisko. 
 
Knitter Benedykt -  do komisji komunalnej wpłynęły wnioski mieszkańca Głodowa i Orla 
w sprawie postawienia garaży. Te sprawy pozostawimy w gestii Rady Sołeckiej w Orlu i 
prezesa Spółdzielni w Głodowie. 
 
Bogdan Karczyński – ja bym się podjął koszenia trawy na boisku, gdyby była kosiarka i 
tak kosimy tereny gminne. 
 
Tadeusz Borkowski – pan się musi określić, gdzie chce żeby stał ten garaż musi się 
konkretnie określić. Musi oczywiście zachować wygląd i wielkość swojego garażu, tak, aby 
pasował on do pozostałych garaży. 
 
Wójt – proszę zaproponować termin spotkania z tym panem i ktoś z kierowników weźmie 
w nim udział, ustali jak ma wyglądać elewacja, kubatura i miejsce gdzie ma być 
postawiony. 
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Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 12.30 

 
 
 
 

  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  
                                                                                                 Wiesław Szarmach 
                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  

 

 
 


